
UCHWAŁA Nr XXIV/244/2017 

RADY GMINY GIETRZWAŁD 

z dnia 26 stycznia 2017r.  

 

w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie planowanego przebiegu linii 

elektroenergetycznej o napięciu 400 kV relacji Płock-Olsztyn Mątki  

na terenie Gminy Gietrzwałd   

Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2016 r., poz. 446 ze zm.) Rada Gminy Gietrzwałd 

uchwala, co następuje:  

§ 1. Rada Gminy Gietrzwałd stanowczo sprzeciwia się planowanej budowie linii 

elektroenergetycznej o napięciu 400kV relacji Płock – Olsztyn Matki na terenie gminy 

Gietrzwałd w przebiegu proponowanym przez operatora sieci i wkreślonym na 

załączniku graficznym do Zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospoda-

rowania przestrzennego gminy Gietrzwałd uchwalonej uchwałą Nr XX/200/2016 Rady 

Gminy Gietrzwałd z dnia 13 września 2016r.  

§ 2. Stanowisko Rady Gminy Gietrzwałd stanowi załącznik Nr 1 do niniejszej uchwały.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

  



Załącznik nr 1  

do Uchwały Nr XXIV/244/2017 

Rady Gminy Gietrzwałd z dnia 26 stycznia 2017r. 
 
 
 

Stanowisko Rady Gminy Gietrzwałd w przedmiocie planowanego przebiegu linii 

elektroenergetycznej o napięciu 400kV relacji Płock-Olsztyn Mątki  

na terenie Gminy Gietrzwałd   

 
Zgodnie z założeniami Polskich Sieci Elektroenergetycznych S.A. na terenie 

gminy Gietrzwałd przewiduje się budowę elektroenergetycznej sieci napowietrznej o 

napięciu 400kV relacji Płock-Olsztyn Mątki, której orientacyjny przebieg został 

wskazany na załączniku graficznym do Zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Gietrzwałd. 

Rada Gminy w Gietrzwałdzie nie zgadza się z proponowanym przebiegiem 

sieci, bowiem jest ona zaplanowana w niewielkiej odległości od istniejących budynków 

mieszkalnych. Uważamy, że pas technologiczny o szerokości 70m (35,0 od osi linii) 

nie ochroni naszych mieszkańców przed negatywnym oddziaływaniem pola 

elektromagnetycznego oraz szumami akustycznymi (hałasem).  

W innych krajach europejskich linie napowietrzne należy prowadzić w odległości  

nie mniejszej niż 400m od obszarów zamieszkanych przez ludzi przez co zwiększa się  

strefę bezpieczeństwa dla zdrowia. 

Ponadto proponowany przez PSE wariant przebiegu linii przez gminę 

Gietrzwałd nie był społecznie uzgodniony a odgórnie narzucony, dlatego popieramy 

protesty naszych mieszkańców.  

Uznajemy konieczność zapewnienia stabilności energetycznej regionu, 

jednakże chcemy by decyzje dotyczące naszego losu były podejmowane w dialogu z 

nami oraz z  uwzględnieniem wpływu na krajobraz i bezpieczeństwo mieszkańców. 

 
 


